
 

 

ST. PAUL’S CO-EDUCATIONAL COLLEGE 

Application for Young Talents Scholarship (Music) 

聖保羅男女中學聖保羅男女中學聖保羅男女中學聖保羅男女中學 

才藝獎勵計劃才藝獎勵計劃才藝獎勵計劃才藝獎勵計劃(音樂音樂音樂音樂)申請表申請表申請表申請表 

 

I.  Personal Particulars 個人資料個人資料個人資料個人資料 

 

Name 姓名  (English 英文)  (Chinese 中文) 

Name of School 學校名稱  

 

II. Musical Background 音樂背景音樂背景音樂背景音樂背景 

 

Principal Instrument 主主主主修修修修樂器樂器樂器樂器  

Years of Study 學習年數  

Highest Grade Attained 所獲最高級別  

Date Attained (mm/yy) 考獲日期 (月/年)  

Mark 分數  

(Please submit a copy of the mark sheet together with this application form.) (請附上分紙副本) 

Current Repertoire 現時學習曲目 
 

 

 

 

 

Name of Teacher 老師姓名 
 

 

Phone 電話 
 

 

Email 電郵 
 

 

 

 

Secondary Instrument 副修副修副修副修樂器樂器樂器樂器  

Years of Study 學習年數  

Highest Grade Attained 所獲最高級別  

Date Attained (mm/yy) 考獲日期 (月/年)  

Mark 分數  

(Please submit a copy of the mark sheet together with this application form.) (請附上分紙副本) 

Current Repertoire 現時學習曲目 
 

 

 

 

 

Name of Teacher 老師姓名 
 

 

Phone 電話 
 

 

Email 電郵 
 

 

 

 

 

 

For School Use 學校專用 

Application No.   申請編號                                   



 

Theory 樂理樂理樂理樂理 

 
Have you taken any theory examination? If so, please list the highest grade attained. 如果你曾參加樂理考試，請列出所考獲的最高級別。 

 
Date 日期日期日期日期 

Examining Board 考試主辦機構考試主辦機構考試主辦機構考試主辦機構 

Grade 級別級別級別級別 

Result 成績成績成績成績 

  

 

  

 

 

III.  Musical Activities 音音音音樂活動樂活動樂活動樂活動 

 

Please list the most recent and significant school musical activities you have been engaged in. (Please limit 

to the space below) 請列出近期最重要的校內音樂活動。(請用以下空格，不需另紙書寫) 

Date (mm/yy-mm/yy) 日期日期日期日期 (由 月/年 至 月/年) 

Activity 活動活動活動活動 

e.g. School Orchestra, Choir 

(例如學校樂團或合唱團等) 

Position or Role 參與角色參與角色參與角色參與角色 

e.g. Concertmaster 

(如樂團首席等) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Please list the most recent and significant extra-curricular musical activities (outside of school) you 

have been engaged in. (Please limit to the space below) 請列出近期最重要的校外音樂活動。(請用以下空格，不需另紙書寫) 

Date (mm/yy-mm/yy) 日期日期日期日期 (由 月/年 至 月/年) 

Activity 活動活動活動活動 

e.g. HKAPA  Junior Music 

Programme  

(例如演藝學院青少年音樂課程  ) 

Position or Role 參與角色參與角色參與角色參與角色 

e.g. Concertmaster 

(如樂團首席等) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



IV. Achievement and Award 榮譽及獎項榮譽及獎項榮譽及獎項榮譽及獎項 

 

Please list up to FIVE of your most recent and significant achievements and awards, and submit any 

certification of these awards with this application form. (Please limit to the space below) 請列出最多五項近期最重要的榮譽或獎項，並附上其證明副本。(請用以下空格，不需另紙書寫) 

Date (mm/yy) 

 日期日期日期日期 (月/年) 

Competition/  

Festival 比賽比賽比賽比賽 / 音樂節音樂節音樂節音樂節 

e.g. HK Schools Music Festival 

 

(如香港學校音樂節) 

Achievement and Award 

 榮譽及獎項榮譽及獎項榮譽及獎項榮譽及獎項 

e.g. First Prize 

 

(例如冠軍) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V.V.V.V. Submission of Audition Video 遞交演奏錄影遞交演奏錄影遞交演奏錄影遞交演奏錄影    

Please submit a video performance of no more than 15 minutes in total, consisting of at least two 

contrasting pieces played on your instrument(s). Please upload the video(s) to YouTube or a similar 

platform and copy the URL/ hyperlink below for the selection panel to access and review.  請提交一段不超過 15 分鐘的演奏錄影，包括最少兩首風格有對比的樂曲，並上載到 YouTube 或類似平台，供評審參考。 

 

URL  

URL  

 
For applicants majoring in composition, please submit a portfolio of TWO to THREE compositions 

together with the music scores and audio recordings.  如申請人是主修作曲，請提交兩至三首作品的樂譜及錄音。  

 

VI.  Checklist 所需文件清單所需文件清單所需文件清單所需文件清單 

 

� 
Completed and signed application form 申請表格 (已填妥及簽署) 

� 
A copy of the mark sheet (not the certificate) of the highest grade attained on the applicant’s 

principal and secondary instrument(s) as stated in the application form 主修及副修樂器所考獲最高級別的分紙副本 (不用附上證書) 

� 
Copies of the certification of up to five most recent and significant achievements and awards 五項近期最重要的榮譽或獎項的證明副本 

 



VI.  Declaration 聲明聲明聲明聲明 

 

On behalf of the applicant, ___________________________________, I verify that the information given 

above is correct and true.  I understand that providing false information or documentation will 

render this application null and void.  I am aware that the school may approach the applicant’s 

instrumental teacher(s) with regard to this application and have obtained the consent from 

him/her/them. 

 本人謹代表申請人 ___________________________ ，證明所填報的資料全屬正確無訛，倘若有虛報資料，則本申請作廢。本人亦明白學校可能會與申請人的樂器老師聯絡，現確認已知會有關老師及取得其同意。 

 

Name of Parent/Guardian 家長/監護人姓名  

Signature 簽署  

Date 日期  

Phone 電話  

Email 電郵  

 

Information provided will be used in processing the application only. 申請人所提供的資料，只供處理申請時參考之用 

 


